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Kazins memorable description of his life as a young man as he makes the journey from
Brooklyn to americanca-the larger world that begins at the other end of the subway in
Manhattan. A classic portrayal of the Jewish immigrant culture of the 1930s. Drawings
by Marvin Bileck.
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回忆录

评论

下载的电子书没有目录，看到有150页，非常期待，以为是像《孤独漫步者的沉思》那
样的长散文，或者像乔伊斯写的爱尔兰，原来写Brownsville的只有50页，匆匆用犹太
人的上帝结了尾。写学校的那段很好看，虽然也短了点，对老师的畏惧和性都没展开写
，没想到30年代的公立学校和中国的公立学校有些像。

-----------------------------
看这些书 不能入戏 30年代是个特殊时期。jewish immigrant总有几分泄气。

-----------------------------
Jews know how to craft an account of melancholy. The people in the exile are more
sensitive to suffering and loneliness, not one's own, but many others'.
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